
Protokół z XXVII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy i Miasta Szadek dnia 9.11.2016 godz. 8.30 

1. Pani Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek – Janina Ogińska otworzyła XXVII sesję 

nadzwyczajną Rady Gminy i Miasta Szadek. Przywitała Wysoką Radę (15 radnych), Sekretarz 

Gminy i Miasta Szadek – Wandę Nowak, Skarbnika (zastępcę) – Ewę Kuświk oraz prowadzącą 

obsługę dzisiejszej sesji – Jagodę Cypryńską – Beliniak. 

2. Pani Przewodnicząca zapytała, kto z obecnych radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie GiM Szadek na rok 2016? 

- P. Mirosław Kałużka – stwierdza, że uchwałę przyjęto jednogłośnie 

3.  Pani Przewodnicząca zapytała, kto z obecnych radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie                      

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej GiM Szadek . 

 - P. Mirosław Kałużka – Stwierdza, że uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

4.  P. Tomasz Mielczarek zwraca się z prośbą aby materiały na taką sesję nadzwyczajną przysyłać 

email-em, ponieważ chciałby się z nimi zapoznać wcześniej a nie tak przed samą sesją. 

- P. Janina Ogińska – zapewniła, że tak będzie i przeprosiła za zaistniałą sytuację. 

 

P. Robert Rudecki – zgłasza zrealizowanie spraw związanych z oświetleniem ulicznym miasta Szadek. 

Prosi aby wyregulować zegary lamp, ponieważ po zmianie czasu oświetlenia nie gra z szybciej 

zapadającym zmrokiem. 

P. Tomasz Mielczarek – mówi , że na Osiedlu też jest ciemno. 

P. Janina Ogińska – stwierdza, że koniecznie ten problem trzeba zgłosić konserwatorowi Panu 

Wieruszewskiemu. 

 

P. Emilian Sadza – zgłasza pytanie dotyczące czyszczonego rowu na Bobowni. Czy w tym roku będą 

dokończone prace czyszczenia tego rowu czy dopiero po nowym roku.  

P. Wanda Nowak – o tą sprawę trzeba pytać zarząd Spółki Wodnej, ponieważ Urząd nie jest władny w 

tej kwestii. 

 

P. Mirosław Jaruga – mam pytanie, bo krążą plotki, że drogę wojewódzką 710 ma przejąć powiat. Czy 

słyszeliście Państwo coś na ten temat? 

P. Wanda Nowak – to tylko plotki, żadnych posunięć w tej sprawie jeszcze nie było. 

 

5.   Przewodnicząca Rady GiM Szadek – Janina Ogińska podziękowała za przybycie wszystkim 

Radnym i zamknęła obrady XXVII nadzwyczajnej Sesji Gminy i Miasta Szadek.  


